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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΗ ΔΙΑΥΓΕΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ     Α.Δ.Α.:  
ΔΗΜΟΣ ΠΟΡΟΥ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ  Πόρος, 1 Ιουλίου 2025 

 

ΑΡ. ΑΠΟΦΑΣΗΣ: 64/2025 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το Πρακτικό της 19ης/2025 τακτικής συνεδρίασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου. 

 

ΘΕΜΑ 1ο: 

Αλλαγή της στρατηγικής του Δήμου αναφορικά με το θέμα των 
ιχθυοτροφείων και της Π.Ο.Α.Υ. 

 
Στον Πόρο σήμερα, την 27η του μηνός Ιουνίου 2025, Παρασκευή και ώρα 17:00, 

συνήλθε σε τακτική  συνεδρίαση  το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Πόρου στην 

αίθουσα εκδηλώσεων του κτηρίου Συγγρού, ύστερα από την υπ’ αριθμ. πρωτ. 

3895/23.6.2025 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου του, η οποία 

γνωστοποιήθηκε σε όλα τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και στον Δήμαρχο, 

σύμφωνα με i) τις διατάξεις του ά. 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87/Α/7.6.2010) 

όπως αντικαταστάθηκε με το ά. 74 του Ν. 4555/2018 (ΦΕΚ 133/A/19.7.2018) και 

τροποποιήθηκε με το ά.6 του Ν. 5056/2023, ii) τον Κανονισμό Λειτουργίας του 

Δημοτικού Συμβουλίου (Απόφαση Δ.Σ. 89/2011),  iii) την υπ’ αριθμ. 98 και με αρ. 

πρωτ.8182/26.1.2024 Εγκύκλιο του ΥΠΕΣ (ΑΔΑ:9ΝΚ846ΜΤΛ6-Π6Λ).  

  

Με την έναρξη της συνεδρίασης, η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου 

διαπίστωσε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία (κατ’ άρθρο 96 παρ. 2 του Ν. 

3463/2006 και άρθρο 67 παρ. 10 του Ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε με 

την παρ. 1β’ του ά. 177 του Ν. 4635/2019 και ισχύει), καθώς σε σύνολο 

δεκαπέντε(15) μελών, παρόντα ήταν τα δεκατρία (13): 

Όνομα συμβούλου Παρόντες Απόντες 

1. Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα +  

2. Αντιπρόεδρος: Κανατσίδη Ελένη +  

3. Γραμματέας: Κουτουζή Ελένη +  

4. Γκιών Κωνσταντίνος +  
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5. Δημητριάδης Ιωάννης +  

6. Κανατσίδης Γεώργιος +  

7. Καραμάνη-Μοσχογιάννη Κωνσταντίνα +  

8. Λίτσας Χρήστος  - 

9. Μακρή Αγγελική  - 

10. Μάνεσης Κυριάκος +  

11. Μουτζουβής Κωνσταντίνος +  

12. Παπαχρήστου Αναστάσιος +  

13. Ροή Χριστίνα +  

14. Ροΐδης Κωνσταντίνος +  

15. Ρούσσος Ιωάννης +  

 

Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε επίσης η Γενική Γραμματέας του Δήμου Ελένη 

Παπαϊωάννου, σύμφωνα με το άρθρο 161 παρ. 6δ’ του Ν. 3584/2007 καθώς και 

η αναπλ. Προϊσταμένη του Τμήματος Υποστήριξης Πολιτικών Οργάνων, δημοτική 

υπάλληλος Φωτεινή Πρωτόπαπα, για την τήρηση των πρακτικών. 

 

Στη συνέχεια  η κ. Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον επικεφαλής της 

μειοψηφίας κ. Ιωάννη Δημητριάδη, ο οποίος εισηγήθηκε το 1ο  θέμα της 

ημερήσιας διάταξης: 

«Η παράταξή μας, κατόπιν της υπ’ αριθμ. πρωτ. 14/20.6.2025 αίτησής της (η 

οποία έλαβε αρ. πρωτ. εισερχ. 3867/20.6.2025), εισάγει το παρόν θέμα στο Δ.Σ. 

προς συζήτηση και λήψη Απόφασης, δυνάμει της διάταξης της παρ. 2α του ά. 67 

του Ν. 3852/2010. 

Στις 19.6.2025 ο κ. Δήμαρχος απηύθυνε στους κατοίκους του Πόρου κατεπείγον 

διάγγελμα με το οποίο ζήτησε την συμμετοχή τους σε συγκέντρωση και πορεία 

διαμαρτυρίας κατά της ίδρυσης ιχθυο-βιομηχανικής ζώνης (ΠΟΑΥ) στο νησί μας, 

η οποία συνδιοργανώθηκε μόλις 3 μέρες αργότερα (Κυριακή 22.6.2025) από τον 

Δήμο μας, τον Δήμο Τροιζηνίας-Μεθάνων και την Καθετή. Από όσα ανέφερε στο 

διάγγελμά του ο Δήμαρχος, καθώς και από όσα είχε δηλώσει στο Δ.Σ. δυο μέρες 

νωρίτερα, κατέστη σαφές ότι θεωρεί ότι βρισκόμαστε σε ένα ιδιαίτερα κομβικό 

σημείο αναφορικά με την υπόθεση της ΠΟΑΥ. Έτσι, οι πολίτες, οι τοπικοί φορείς 
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και η παράταξη μειοψηφίας, ανταποκρίθηκαν στο κάλεσμά του και συμμετείχαν 

μαζικά στην συγκέντρωση. 

Η δικαιολογία που επικαλέστηκε ο κ. Δήμαρχος για το κατεπείγον του καλέσματός 

του, μετά από 1,5 χρόνο που ο Δήμος είχε διακόψει κάθε μορφή διαμαρτυρίας για 

το θέμα αυτό, ήταν ότι ξαφνικά πληροφορήθηκε από το Υπουργείο Περιβάλλοντος 

ότι πρόκειται να εφαρμοστεί άμεσα στο νησί μας κάποιος υποτιθέμενος «νέος» 

χωροταξικός σχεδιασμός για τα ιχθυοτροφεία. Ωστόσο, κανένας «νέος» 

σχεδιασμός δεν υπάρχει. Ο σχεδιασμός είναι ένας και μοναδικός. Είναι 

εκείνος που έχει καταρτιστεί το 2003, τον οποίο ανακάλυψα και αποκάλυψα εγώ 

το 2008 και ο οποίος εντάχθηκε στο Χωροταξικό Πλαίσιο των Υδατοκαλλιεργειών 

το 2011 και συγκεκριμενοποιήθηκε με την Μελέτη για την δημιουργία ΠΟΑΥ που 

γνωστοποιήθηκε στον Δήμο το 2020. Είναι ο ίδιος ακριβώς σχεδιασμός τον οποίο 

ο κ. Κουτουζής το 2011 εκθείαζε με παρέμβασή του στην δημόσια διαβούλευση 

του Υπ. Περιβάλλοντος για την θεσμοθέτηση του Χωροταξικού των 

Υδατοκαλλιεργειών και ο ίδιος ακριβώς τον οποίο μόλις πριν 10 μόλις μήνες 

(28.8.2024) χαρακτήρισε στο Δ.Σ. δικό μου μύθευμα και τον οποίο πριν 7 μόλις 

μήνες (28.11.2024) ανακοίνωσε στο Δ.Σ. ότι δήθεν πάγωσε το Υπ. 

Περιβάλλοντος. Επομένως, όπως τόνισα από την πρώτη στιγμή, τα περί 

«νέου» σχεδιασμού αποτελούν απλώς μια δικαιολογία για το ξαφνικό 

κάλεσμα της δημοτικής αρχής στην πρόσφατη διαμαρτυρία. 

Αυτό που ήταν αλήθεια στο διάγγελμα του Δημάρχου, και επιβεβαίωσα 

προσωπικά από επικοινωνία μου με την κα Εύα Δουζίνα (επικεφαλής Καθετής), 

είναι ότι πράγματι το Υπουργείο διαμήνυσε στην δημοτική αρχή ότι 

πρόκειται να ιδρύσει την ΠΟΑΥ πολύ σύντομα, καθώς πιέζεται πολύ από την 

εταιρία ιχθυοκαλλιέργειας, η οποία του απέστειλε σχετικό εξώδικο. Μάλιστα, στην 

υπ’ αριθμ. 61/17.6.2025 Απόφαση του Δ.Σ. Πόρου, η οποία ελήφθη κατόπιν 

πρότασης της παράταξής μας για την έγκριση της συγκέντρωσης που 

πραγματοποιήθηκε, γράφτηκε ότι «η 30ή Ιουνίου είναι η καταληκτική ημερομηνία 

όπου θα ξεκινήσουν οι διαδικασίες θεσμοθέτησης των ΠΟΑΥ». Αυτό ωστόσο δεν 

ελέχθη ποτέ κατά την συνεδρίαση και προκαλείται η απορία αν πράγματι είναι 

έγκυρο και γιατί αποσιωπήθηκε από το Δ.Σ. και τους δημότες. 

Από όλα τα παραπάνω, προκύπτουν 3 λογικά συμπεράσματα: 

1) Ότι, αν δεν θέλουμε να ιδρυθεί η ΠΟΑΥ, πρέπει εμείς να πιέσουμε την 

Κυβέρνηση περισσότερο από όσο την πιέζει η εταιρία. 
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2) Ότι, όσο εμείς πιέζουμε λιγότερο από την εταιρία, είναι σαν να έχουμε 

αποφασίσει εμείς οι ίδιοι ότι η ΠΟΑΥ θα ιδρυθεί. 

3) Ότι, έχοντας απέναντί μας έναν εχθρό ο οποίος κινείται μεθοδικά και 

συντεταγμένα εδώ και 20 χρόνια, κάθε αμφιταλάντευση στην στρατηγική 

μας, κάθε διγλωσσία και κάθε δήλωση που υποτιμάει την σοβαρότητα 

της απειλής μπορεί να αποδειχθεί καταστροφική.  

Επομένως, το επόμενο λογικό συμπέρασμα είναι ότι πρέπει να αναλάβουμε τις 

ευθύνες μας και, αν επιθυμούμε στα αλήθεια να αποτρέψουμε την 

δημιουργία ΠΟΑΥ, να αρχίσουμε να απευθύνουμε συγκεκριμένα πιεστικά 

μηνύματα και αιτήματα στην Κυβέρνηση. Αυτό, βέβαια, δεν μπορεί να το κάνει 

η μειοψηφία, γιατί εμείς δεν έχουμε πλέον ούτε την νομιμοποίηση ούτε την 

αρμοδιότητα για να το κάνουμε. Πρέπει να το κάνει η δημοτική αρχή με βάση 

συγκεκριμένες θέσεις που μπορούν να υπερψηφιστούν μόνο από την πλειοψηφία 

του Δ.Σ. Και βέβαια, σε καμία περίπτωση η πίεσή μας δεν πρέπει να περιοριστεί 

στην συγκέντρωση της περασμένης Κυριακής. 

Στο σημείο αυτό πρέπει να παραθέσω ένα σύντομο ιστορικό της υπόθεσης: 

Τα πρώτα ιχθυοτροφεία εγκαταστάθηκαν στην περιοχή μας γύρω στο 1990 με 

παράνομες άδειες της Νομαρχίας Πειραιά (και αργότερα της Αποκ. Διοικ. Αττικής) 

που δόθηκαν σε μεμονωμένους επιχειρηματίες, καταλαμβάνοντας πανέμορφους 

όρμους. Μέχρι το 2008 οι αντιδράσεις για την επέκτασή τους ήταν σχεδόν 

ανύπαρκτες, ενώ ο Δήμος Πόρου την διευκόλυνε όποτε χρειάστηκε θέτοντας 

κόκκινες γραμμές μόνο για τις νότιες ακτές του νησιού. 

Το 2008, με αφορμή την εγκατάσταση ενός νέου ιχθυοτροφείου με απάτη, 

ξεκίνησε η δική μου ενασχόληση με το θέμα, μέσω της οποίας ανακάλυψα ότι ήδη 

από το 2003 τα αρμόδια Υπουργεία είχαν συντάξει Μελέτη για την δημιουργία 

ΠΟΑΥ στον Πόρο. Επίσης, ανακάλυψα σημαντικές παρανομίες των τεσσάρων 

ιχθυοτροφείων που λειτουργούσαν ήδη στην περιοχή μας, για τις οποίες δεν είχαν 

αντιδράσει ποτέ ο Δήμος Πόρου και οι αρμόδιες δημόσιες Υπηρεσίες. Έτσι, 

αρχικά ως επικεφαλής της «Πρωτοβουλίας για την Προστασία του Θαλάσσιου 

Περιβάλλοντος του Πόρου» και στην συνέχεια ως Πρόεδρος του ομώνυμου 

Συλλόγου, ξεκίνησα μια τεράστια προσπάθεια να ανακαλύψω όλα τα 

στοιχεία, να ευαισθητοποιήσω την κοινωνία και να αναγκάσω τον Δήμο και 

τις αρμόδιες αρχές να εφαρμόσουν το νόμο. Δυστυχώς εγώ και οι συνεργάτες 
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μου, απέναντί μας είχαμε, όχι μόνο την εταιρία, αλλά και μια μικρή μερίδα της 

κοινωνίας μας. 

Την ίδια προσπάθεια συνέχισα την περίοδο 2011-2014 ως επικεφαλής της 

μειοψηφίας του Δήμου και της «Πανελλήνιας Συντονιστικής Επιτροπής φορέων 

περιοχών που θίγονται από την ανάπτυξη υδατοκαλλιεργειών», συντονίζοντας και 

σε πανελλήνιο επίπεδο πλέον τις ενέργειες κατά του Ειδικού Χωροταξικού 

Πλαισίου των Υδατοκαλλιεργειών, το οποίο θεσμοθετήθηκε με Κ.Υ.Α. το 2011, 

νομιμοποιώντας αφενός όλες τις έως τότε παράνομες χωροθετήσεις 

ιχθυοτροφείων σε όλη την Ελλάδα και προβλέποντας αφετέρου ως υποχρεωτική 

την ίδρυση ΠΟΑΥ σε 25 περίπου περιοχές, μεταξύ των οποίων ο Πόρος. Από το 

2014, έχοντας εκλεγεί πλέον Δήμαρχος Πόρου, φρόντισα ο Δήμος μας να 

είναι ο μοναδικός παράκτιος Δήμος της χώρας που αντέδρασε έγκαιρα, 

συντεταγμένα και αποτελεσματικά στην διαδικασία ίδρυσης της ΠΟΑΥ, 

πετυχαίνοντας την εμπλοκή της για όλη την περίοδο δημαρχίας μου, την 

στιγμή που ΠΟΑΥ ιδρύθηκαν σε άλλους παράκτιους Δήμους, όπως στην 

Κεφαλονιά, στα Μέγαρα, στο Ξηρόμερο κ.ά.  

Όλη την παραπάνω περίοδο (2008-2023) για την υπόθεση των ιχθυοτροφείων, 

διέθεσα προσωπικά χρόνο, χρήμα και απέραντη προσωπική προσπάθεια, ενώ 

με δική μου πρωτοβουλία έγιναν οι ακόλουθες ενέργειες: 

- 305 έγγραφα, εξώδικα, ενστάσεις, διοικητικές ενέργειες, καταγγελίες, επιστολές 

κ.ά. προς όλους τους Πρωθυπουργούς της περιόδου, αρμόδιους Υπουργούς, 

Περιφερειάρχες, Υπηρεσίες, δημόσιες αρχές κ.ά.  

- 160 Δελτία Τύπου και ενημερωτικά κείμενα. 

- 18 προσφυγές στο ΣτΕ, εκ των οποίων οι 8 έγιναν δεκτές. 

- 9 μηνυτήριες αναφορές, χάρη στις οποίες ασκήθηκαν 7 ποινικές διώξεις σε 

υπευθύνους των εταιριών ιχθυοκαλλιέργειας και δημόσιους υπαλλήλους. 

- 6 Αποφάσεις Δ.Σ. το 2011 και 6 την περίοδο 2014-2023 για τις οποίες συνέταξα 

τις εισηγήσεις συν δεκάδες Αποφάσεις ορισμού δικηγόρων. 

- 3 υπομνήματα αντίκρουσης 2 μηνύσεων και μίας αίτησης ασφαλιστικών μέτρων 

που έχει καταθέσει εναντίον μου η εταιρία ιχθυοκαλλιέργειας. 

- Επικοινωνιακό υλικό, ιστοσελίδες, παραγωγή εντύπων, πανό κ.ά. 

- Δεκάδες συνεντεύξεις σε τηλεοπτικά, έντυπα και ηλ. μέσα. 

- Συγκέντρωση και πλωτή διαμαρτυρία στον Πόρο το 2008, συγκέντρωση στο 

Υπ. Περιβάλλοντος το 2011, σύσκεψη στην Επίδαυρο το 2011, σύσκεψη στο 
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King George το 2011, συγκέντρωση στην Αίγινα το 2012, συγκεντρώσεις στο 

Caravel το 2011 και το 2022, συγκέντρωση στην Χαλκίδα το 2022, σύσκεψη 

στον Πόρο το 2022, συγκέντρωση στον Πόρο το 2023, ομιλίες στο ΠΕΣΥ, 

συναντήσεις στην Βουλή, συναντήσεις με τον Πρωθυπουργό, συναντήσεις με 

Υπουργούς, Υφυπουργούς και Γεν. Γραμματείς, συναντήσεις με τους 

Περιφερειάρχες Αττικής, συναντήσεις με βουλευτές, συσκέψεις Επιτροπής 

Αγώνα Πόρου 2021-2023. 

Οι παραπάνω ενέργειες αποτελούν τον ΜΟΝΑΔΙΚΟ λόγο για τον οποίο δεν 

έχει ιδρυθεί ακόμα η ΠΟΑΥ του Πόρου. Επίσης, χάρη σε αυτές, ένα 

ιχθυοτροφείο σταμάτησε την λειτουργία του (Βίδι 2013), μία άδεια δεν 

υλοποιήθηκε ποτέ (Πλάκα 2012), δύο μονάδες μετακινήθηκαν (Παπανικόλας 

2011), ένας διπλασιασμός άδειας δεν υλοποιήθηκε (Καλάμι 2023), δύο 

Πρωτόκολλα Κατεδάφισης αυθαίρετων εγκαταστάσεων εκδόθηκαν (τα οποία δεν 

έχουν εκτελεστεί λόγω κωλυσιεργίας της Κτηματικής Υπηρεσίας) και αρκετές 

ακόμα μικρότερες μάχες κερδήθηκαν. 

Από το 2020 η ίδρυση ΠΟΑΥ στον Πόρο βρίσκεται σε τελικό στάδιο και όλα 

τα ψέματα του παρελθόντος που απαξίωναν τον αγώνα για την αποτροπή 

της διαψεύστηκαν από τις εξελίξεις. Τελικά ΠΟΑΥ στον Πόρο μπορεί να γίνει! 

Τελικά ο Δημητριάδης δεν έλεγε ψέματα, ούτε παρουσίαζε μυθεύματα! Ούτε είχε 

οικόπεδα στον βόρειο Πόρο! Ούτε ήθελε να διώξει τα ιχθυοτροφεία για να χτίσει 

ξενοδοχεία all inclusive! Ούτε παράτησε τον Δήμο για να γίνει βουλευτής! 

Αναφέρω φήμες που έχουν γραφτεί και έχουν ακουστεί. 

Δυστυχώς, το θέμα της ΠΟΑΥ δεν έμεινε εκτός της προεκλογικής αντιπαράθεσης 

του 2023 και έτσι ένα ακόμα ψέμα που παρουσιάστηκε στους πολίτες ήταν 

«στα 9 χρόνια που ήμουν Δήμαρχος δεν έκανα αρκετά για την υπόθεση της 

ΠΟΑΥ» και ότι δήθεν υπήρχε άλλος δρόμος για την αποτροπή της ίδρυσής 

της, ο οποίος ήταν να μην συγκρουόμαστε με αυτούς που είναι έτοιμοι να 

υπογράψουν την καταδίκη μας, να τα έχουμε καλά μαζί τους, να τους πείσουμε με 

τους καλούς μας τρόπους και την πειθώ μας να μην ιδρύσουν την ΠΟΑΥ, να 

κατεβάσουμε τα πανό που προσβάλλουν το τοπίο κ.τ.λ. 

Θέλω να πιστεύω ότι όλοι σήμερα έχουμε συνειδητοποιήσει πόσο 

ανεύθυνη και εσφαλμένη για τον τόπο ήταν η επιλογή της δημιουργίας 

«εσωτερικού μετώπου» για το συγκεκριμένο θέμα και πόσο επιζήμια και 

επικίνδυνη αποδείχτηκε τελικά για την εξέλιξη της υπόθεσης η στρατηγική 
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του κατευνασμού, την οποία αντιπρότεινε και εφάρμοσε η σημερινή 

διοίκηση, προκειμένου να δικαιολογήσει την διαφωνία της με την 

στρατηγική που εφάρμοζε ο Δήμος έως το 2023 και την αποστασιοποίησή 

της από αυτήν. Παρεμπιπτόντως, θέλω να επισημάνω και ως διεθνολόγος ότι ο 

κατευνασμός στην θεωρία της στρατηγικής αποτελεί αποδεδειγμένα την πλέον 

αναποτελεσματική στρατηγική αποτροπής. 

Και αυτό ακριβώς αποδείχθηκε περίτρανα στον ενάμιση χρόνο που η νέα 

δημοτική αρχή έχει υιοθετήσει την προσέγγιση αυτή. Να θυμίσω ότι ήδη από 

την ημέρα της ορκωμοσίας της, η σημερινή δημοτική αρχή κατέβασε τα πανό 

διαμαρτυρίας από το κτήριο Συγγρού και μετά από το Ρολόι του Πόρου. Και ότι 

από την 1.1.2024 μέχρι σήμερα έχει φέρει το θέμα της ΠΟΑΥ μόνο μία φορά στο 

Δ.Σ. και μάλιστα εκτός ημερησίας διάταξης και απροειδοποίητα (στις 28.2.2024), 

λαμβάνοντας μετά από μια συζήτηση 5-10 λεπτών μία λακωνική Απόφαση 

(23/2024) σύμφωνα με την οποία «Επικαιροποιήθηκε η Απόφαση 121/2020 σε 

σχέση με την ΠΟΑΥ» (Γνωμοδότηση – Ψήφισμα κατά ΠΟΑΥ), χωρίς ωστόσο να 

επαναλάβει καν το περιεχόμενό της. Και εν συνεχεία χωρίς να το αξιοποιήσει 

πρακτικά και χωρίς να ασκήσει καμία πίεση στην Κυβέρνηση για το θέμα. Την ίδια 

ώρα, στις 31.10.2024 η Κυβέρνηση με την ψήφο όλων των κυβερνητικών 

βουλευτών της εκλογικής μας περιφέρειας ενέκρινε νέα παράταση της 

προθεσμίας για την ίδρυση ΠΟΑΥ έως τις 4.11.2025, χωρίς ο Δήμος ούτε καν να 

αναδείξει το θέμα και να πιέσει τουλάχιστον για την εξαίρεση του Πόρου. Από την 

άλλη, η Καθετή ανέλαβε την πρωτοβουλία των μη-πολιτικών κινήσεων, 

φροντίζοντας τουλάχιστον για την δημιουργία επιστημονικού και επικοινωνιακού 

οπλοστασίου, το οποίο ωστόσο σε καμία περίπτωση δεν θα μπορούσε να καλύψει 

από μόνο του το κενό που προέκυψε από την έλλειψη πολιτικής πίεσης από την 

πλευρά της νέας δημοτικής αρχής. 

Από όλα τα παραπάνω, είναι τελείως ξεκάθαρο ότι, αν θέλουμε να σώσουμε 

την υπόθεση, πρέπει να προσδιορίσουμε μία νέα στρατηγική, η οποία 

πρέπει να καθοριστεί με μία νέα Απόφαση, περιεκτική, ειλικρινή και 

δραστική. Εκτός βέβαια αν στην πραγματικότητα δεν θέλουμε όλοι να σώσουμε 

την υπόθεση και αν οι πρόσφατες αναλαμπές είχαν ως μοναδικό σκοπό να 

δημιουργήσουν κατόπιν εορτής ένα άλλοθι για την στάση μας.  

Ελπίζω ότι δεν ισχύει αυτό και ότι, έστω κατόπιν της παρούσας δικής μας 

θεσμικής πρωτοβουλίας, θα λάβουμε σήμερα όλοι μαζί συγκεκριμένες 
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δραστικές αποφάσεις. Επίσης, ελπίζω η χθεσινή δήλωση του κ. Κουτουζή στην 

Βουλή, η οποία προβλήθηκε σε πανελλήνια μετάδοση, ότι ο «πρώην Δήμαρχος 

κ. Δημητριάδης είχε δίκιο» να μην αποτελεί μια ακόμη αντίφαση στην ρητορική 

του, αλλά να μαρτυρά την ειλικρινή αλλαγή στάσης που απαιτούν οι περιστάσεις. 

Τελικά είχα δίκιο λοιπόν... Τελικά ο κατευνασμός δεν απέδωσε και ξαφνικά 

κληθήκαμε να βγούμε στους δρόμους. Τελικά τα πανό επέστρεψαν στο κτήριο 

Συγγρού και μάλιστα τοποθετούνται σε ακόμα περισσότερα σημεία (π.χ. Ασκέλι). 

Να υποθέσω ότι καταλάβατε το λάθος σας και ότι οι αντιρρήσεις σας δεν 

αφορούσαν την γραμματοσειρά των πανό. Τελικά έπρεπε να μεσολαβήσει 

ενάμιση έτος αδράνειας, μετά έπρεπε να επαναλάβουμε από μηδενική βάση όλες 

τις κινήσεις που είχαν δοκιμαστεί στο παρελθόν (μηνύσεις, περιβαλλοντικές 

μελέτες, συμμετοχές σε Επιτροπές στην Βουλή, συμμαχίες με άλλες περιοχές 

κ.ά.), για να συνειδητοποιήσετε αυτό που ήταν ήδη δεδομένο εδώ και χρόνια, 

δηλαδή ότι «όλοι είναι εναντίον μας στο θέμα αυτό» (πρόσφατη δήλωση του 

Δημάρχου). Και ελπίζω να συνειδητοποιήσατε ότι είμαστε καταδικασμένοι, αν δεν 

συγκρουστούμε και αν δεν προτάξουμε τα πολιτικά επιχειρήματα που είχαμε 

προτάξει έως το 2023. Δηλαδή, ότι οι κάτοικοι του Πόρου δεν επιθυμούν μια 

τέτοιου είδους «ανάπτυξη» και ότι, δεδομένου ότι η ίδρυση της ΠΟΑΥ είναι 

υποχρεωτική νομικά, το πρόβλημα μπορεί να λυθεί μόνο πολιτικά και με την 

εκμετάλλευση θεσμικών εργαλείων. Με λίγα λόγια, πρέπει να πιεστεί η 

Κυβέρνηση απευθείας από τον Δήμο και μέσω των τοπικών κυβερνητικών 

βουλευτών να εξαιρέσει τον Πόρο από τον σχεδιασμό. Όχι, να κάνει κάποια 

χρυσή τομή, αλλά να τον εξαιρέσει! 

Προκειμένου να θέσω υπόψη του Δ.Σ. μία πρόταση που ειλικρινά πιστεύω ότι 

μπορεί να πετύχει τον στόχο αυτό, σκέφτηκα τι θα έκανα εγώ αν όσο ήμουν 

Δήμαρχος ερχόμουν αντιμέτωπος με την ενημέρωση ότι επίκειται η ίδρυση 

της ΠΟΑΥ. Και η πρόταση που θέτω ακολούθως προς ψήφιση είναι εκείνη που 

θα είχα εισηγηθεί, αν ήμουν Δήμαρχος και αν είχα την συναίνεση της μειοψηφίας. 

Εσείς κ. Κουτουζή έχετε, όχι μόνο την συναίνεσή μας, αλλά και την προτροπή μας 

για να λάβετε τολμηρές Αποφάσεις και ελπίζω να εισηγηθείτε στους συμβούλους 

σας να υπερψηφίσουν το ακόλουθο Ψήφισμα: 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Πόρου, μετά την πληροφόρηση που είχε η δημοτική 

αρχή για επίσπευση της διαδικασίας ίδρυσης της ΠΟΑΥ του Πόρου και σε 

ΑΔΑ: ΨΙ27ΩΞΝ-ΑΝ6



[9] 
 

συνέχεια της πρόσφατης κινητοποίησης σύσσωμου του λαού του Πόρου 

εναντίον μιας τέτοιας εξέλιξης, αποφασίζει τα ακόλουθα: 

1. Επαναλαμβάνει το απόλυτο αίτημα του Δήμου Πόρου και της τοπικής 

κοινωνίας για άμεση αναστολή της διαδικασίας ίδρυσης ΠΟΑΥ στην 

περιοχή μας και για εξαίρεση του Πόρου από τον σχετικό σχεδιασμό που 

προβλέπεται στο Ειδικό Χωροταξικό Πλαίσιο των Υδατοκαλλιεργειών, 

όπως το αίτημα αυτό έχει εκφραστεί με τις υπ’ αριθμ. 52/2011, 47/2015, 

121/2020, 150/2020, 108/2022 και 23/2024 Αποφάσεις και Ψηφίσματα του 

Δ.Σ. Πόρου και σε συμφωνία με την υπαγωγή του Πόρου στο Πρόγραμμα 

«GR-ECO Islands». 

2. Αιτείται μέχρι την θεσμοθέτηση του Ειδικού Πολεοδομικού Σχεδίου των 

Δήμων Πόρου και Ερμιονίδας να μην γίνει καμία ενέργεια που να αφορά 

χωροθέτηση ιχθυοτροφείων ή ΠΟΑΥ στον Πόρο. 

3. Διευκρινίζει ότι τα αιτήματα και οι επιδιώξεις του Δήμου περιορίζονται 

μόνο στην εξαίρεση του Πόρου από τον σχεδιασμό και δεν αφορούν 

εξαίρεση άλλων περιοχών.  

4. Εγκρίνει την συμμετοχή του Δήμου Πόρου στο Πανελλήνιο Δίκτυο για την 

Προστασία του Θαλάσσιου Περιβάλλοντος από τις Βιομηχανικές 

Ιχθυοκαλλιέργειες «Ακταία». 

5. Τονίζει την ανάγκη απάντησης από το Υπ. Περιβάλλοντος του υπ’ αριθμ. 

8300/28.12.2020 εγγράφου του Δημάρχου Πόρου με τίτλο «Μεθοδολογικά 

σφάλματα και ελλείψεις στο περιεχόμενο της ΣΜΠΕ για τον 

χαρακτηρισμό και οριοθέτηση ΠΟΑΥ στον Πόρο», ειδικά σε ό,τι αφορά 

την συνεκτίμηση στην περιβαλλοντική αξιολόγηση των στοιχείων της 

πραγματικής παραγωγής των ιχθυοτροφικών μονάδων του Πόρου από 

το 2009 έως το 2020, τα οποία και αποσιωπώνται από την ΣΜΠΕ. 

6. Δεδομένου ότι μέχρι σήμερα δεν έχουν εισακουστεί από την Πολιτεία τα 

αιτήματα και οι θέσεις του Δήμου, αποφασίζει τα εξής: 

- Την επανατοποθέτηση πανό με τα οποία θα δηλώνεται η αντίθεση του 

Δήμου στην δημιουργία ΠΟΑΥ στο Ρολόι του Πόρου, στο κτήριο 

Συγγρού και σε άλλα σημεία του νησιού. 

- Την εκ νέου πρόσκληση όλων των τοπικών βουλευτών -και ειδικά των 

κυβερνητικών- να συνταχθούν άμεσα και δημοσίως με τις θέσεις του 

ΑΔΑ: ΨΙ27ΩΞΝ-ΑΝ6



[10] 
 

Δήμου και να ενεργήσουν με συγκεκριμένες πράξεις για την 

ικανοποίησή τους. 

- Την σύνταξη και επίδοση εξωδίκου στην Κυβέρνηση, στο Υπ. 

Περιβάλλοντος, στα μέλη του ΚΕΣΥΠΟΘΑ, στους τοπικούς 

κυβερνητικούς βουλευτές, στον φορέα διαχείρισης της ΠΟΑΥ Πόρου 

και στα επενδυτικά σχήματα που έχουν την ιδιοκτησία του, με το οποίο 

θα δηλώνεται ακριβώς το περιεχόμενο του αποφασιστικού σκέλους 

της παρούσας Απόφασης και, επιπροσθέτως, αναλυτικά το 

περιεχόμενο του αποφασιστικού σκέλους της υπ’ αριθμ. 121/2020 

Απόφασης – Ψηφίσματος του Δ.Σ.  

7. Σε περίπτωση που εκδοθεί Προεδρικό Διάταγμα Ίδρυσης της ΠΟΑΥ:  

- Ο Δήμος θα το προσβάλει στο Συμβούλιο της Επικρατείας. 

- Αμέσως μετά την έγκριση των αναγκαίων Αποφάσεων για τον ορισμό 

των δικηγόρων που θα υποβάλουν την ανωτέρω προσφυγή, ο 

Δήμαρχος και όλα τα μέλη του Δ.Σ., με πρώτα εκείνα της μειοψηφίας, 

θα υποβάλουν στο Πρωτόκολλο του Δήμου την παραίτησή τους και 

«τα κλειδιά του Δήμου» θα παραδοθούν στο Υπουργείο 

Περιβάλλοντος. 

- Οι επικεφαλής των δύο παρατάξεων του Δ.Σ. δεσμεύονται ότι θα 

εξασφαλίσουν ότι πριν την ανωτέρω παραίτηση των μελών του Δ.Σ. 

όλα τα αναπληρωματικά μέλη των δύο συνδυασμών που συμμετείχαν 

στις εκλογές της 8ης.10.2023 θα υποβάλουν στο Πρωτόκολλο του 

Δήμου δήλωση παραίτησης/αποποίησης της εκλογής τους, ώστε να 

μην μπορούν να αναλάβουν τις χηρεύουσες έδρες του Δ.Σ. με την 

διαδικασία που προβλέπει ο νόμος (ά. 40 παρ. 1,3 και 4 του Ν. 

4804/2021). 

- Οι επικεφαλής των δύο παρατάξεων του Δ.Σ. δεσμεύονται ότι δεν θα 

καταθέσουν ψηφοδέλτια στις εκλογές που θα προκηρυχθούν για την 

πλήρωση των χηρευουσών θέσεων της κάθε παράταξης στο Δ.Σ. με 

την διαδικασία που προβλέπει ο νόμος (ά. 40 παρ. 9 του Ν. 4804/2021, 

σε συνδυασμό με τα άρθρα 15 και 26 του ίδιου νόμου) και σε κάθε 

τυχόν επανάληψή τους, αν προηγουμένως δεν ακυρωθεί το Π.Δ. 

ίδρυσης της ΠΟΑΥ. 
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- Όλα τα μέλη του Δ.Σ. δηλώνουν ότι αναγνωρίζουν τον εκλεγμένο 

Δήμαρχο κ. Γ. Κουτουζή ως νόμιμο και νομιμοποιημένο πολιτικό 

εκπρόσωπο της κοινωνίας του Πόρου και του δίνουν την εντολή να 

ενεργεί εξ ονόματός της για όλη την δημοτική περίοδο έως το 2028 για 

την επίτευξη του σκοπού της ακύρωσης του Π.Δ. ίδρυσης της ΠΟΑΥ, 

σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στην παρούσα Απόφαση, και όλα τα 

μέλη της μειοψηφίας δεσμεύονται ότι έως τις προγραμματισμένες 

δημοτικές εκλογές του 2028 δεν θα προβούν σε καμία ενέργεια 

αμφισβήτησής του και διεκδίκησης της δημοτικής διοίκησης. 

- Σημειώνεται ότι, σύμφωνα με την διάταξη του ά. 40 παρ. 13 του ά. 40 

του Ν. 4804/2021 για όλο το διάστημα που δεν θα λειτουργεί το Δ.Σ. 

λόγω της μη-στελέχωσής του αναστέλλονται όλες οι προθεσμίες που 

ισχύουν για τις υποχρεώσεις του Δήμου». 

 

Κατόπιν διεξοδικής συζήτησης ο Δήμαρχος και η παράταξη της Πλειοψηφίας 

συμφώνησαν εν μέρει με τη εισήγησή του επικεφαλής της παράταξης της 

μειοψηφίας, πρότειναν αφαιρέσεις και αλλαγές σε επιμέρους τμήματά της και 

τόνισαν ότι ο τίτλος του θέματος θα έπρεπε να είναι «Συμπλήρωση της 

στρατηγικής του Δήμου αναφορικά με το θέμα των ιχθυοτροφείων και της 

Π.Ο.Α.Υ». και όχι αλλαγή. 

 

Ακολούθως, τον λόγο έλαβε εκ νέου ο εισηγητής του θέματος κ. Ιωάννης 

Δημητριάδης, ο οποίος ανάφερε τα εξής: 

«Δεδομένου ότι καμία πρόταση δεν μπορεί να εγκριθεί χωρίς τις ψήφους της 

πλειοψηφίας, αναγκάζομαι να τροποποιήσω την εισήγησή μου, αφαιρώντας όλα 

τα σημεία διαφωνίας του Δημάρχου, γιατί αν επιμείνω σε αυτά δεν μπορεί να 

υπερψηφιστεί καμία Απόφαση. Με την αποδοχή των αντιρρήσεων του Δημάρχου, 

βέβαια, και καθώς δεν αντιπρότεινε κάποια άλλη ιδέα για να προσθέσω στην 

εισήγησή μου, δεν επέρχεται καμία απολύτως αλλαγή στην στρατηγική του Δήμου. 

Με τον τρόπο αυτό κατά την άποψή μου αποδεχόμαστε πρακτικά την δημιουργία 

ΠΟΑΥ ως αναπόφευκτη εξέλιξη. Μακάρι να αποδειχθεί ότι κάνω λάθος και οι 

μελλοντικές εξελίξεις να με διαψεύσουν. Με την σημερινή στάση της, όμως, η 

πλειοψηφία αναλαμβάνει πλήρως και αποκλειστικά την ευθύνη για τις εξελίξεις  

αυτές. Τέλος, προσθέτω ως νέο 7ο εδάφιο στην εισήγησή μου την έγκριση της 
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εκπροσώπησης και των θέσεων του Δήμου στις δύο συνεδριάσεις, όπως ζήτησε 

ο Δήμαρχος». 

 

Κατόπιν των ανωτέρω, η εισήγηση που τέθηκε προς ψηφοφορία από τον 

κ. Δημητριάδη ήταν η ακόλουθη: 

Ψήφισμα: 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Πόρου, μετά την πληροφόρηση που είχε η 

δημοτική αρχή για επίσπευση της διαδικασίας ίδρυσης της ΠΟΑΥ του 

Πόρου και σε συνέχεια της πρόσφατης κινητοποίησης σύσσωμου του 

λαού του Πόρου εναντίον μιας τέτοιας εξέλιξης, αποφασίζει τα ακόλουθα: 

1. Επαναλαμβάνει το απόλυτο αίτημα του Δήμου Πόρου και της τοπικής 

κοινωνίας για άμεση αναστολή της διαδικασίας ίδρυσης ΠΟΑΥ στην 

περιοχή μας και για εξαίρεση του Πόρου από τον σχετικό σχεδιασμό που 

προβλέπεται στο Ειδικό Χωροταξικό Πλαίσιο των Υδατοκαλλιεργειών, 

όπως το αίτημα αυτό έχει εκφραστεί με τις υπ’ αριθμ. 52/2011, 47/2015, 

121/2020, 150/2020, 108/2022 και 23/2024 Αποφάσεις και Ψηφίσματα του 

Δ.Σ. Πόρου και σε συμφωνία με την υπαγωγή του Πόρου στο Πρόγραμμα 

«GR-ECO Islands». 

2. Αιτείται μέχρι την θεσμοθέτηση του Ειδικού Πολεοδομικού Σχεδίου των 

Δήμων Πόρου και Ερμιονίδας να μην γίνει καμία ενέργεια που να αφορά 

χωροθέτηση ιχθυοτροφείων ή ΠΟΑΥ στον Πόρο. 

3. Διευκρινίζει ότι τα αιτήματα και οι επιδιώξεις του Δήμου περιορίζονται 

μόνο στην εξαίρεση του Πόρου από τον σχεδιασμό και δεν αφορούν 

εξαίρεση άλλων περιοχών, με δυνατότητα συμμετοχής του Δήμου 

Πόρου σε δράσεις άλλων Δήμων που αντιδρούν στην δημιουργία ΠΟΑΥ 

στις δικές τους περιοχές. 

4. Εγκρίνει την συμμετοχή του Δήμου Πόρου στο Πανελλήνιο Δίκτυο για 

την Προστασία του Θαλάσσιου Περιβάλλοντος από τις Βιομηχανικές 

Ιχθυοκαλλιέργειες «Ακταία», με εκπρόσωπο τον Δήμαρχο. 

5. Τονίζει την ανάγκη απάντησης από το Υπ. Περιβάλλοντος του υπ’ 

αριθμ. 8300/28.12.2020 εγγράφου του Δημάρχου Πόρου με τίτλο 

«Μεθοδολογικά σφάλματα και ελλείψεις στο περιεχόμενο της ΣΜΠΕ για 

τον χαρακτηρισμό και οριοθέτηση ΠΟΑΥ στον Πόρο», ειδικά σε ό,τι 

αφορά την συνεκτίμηση στην περιβαλλοντική αξιολόγηση των 
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στοιχείων της πραγματικής παραγωγής των ιχθυοτροφικών μονάδων 

του Πόρου από το 2009 έως το 2020, τα οποία και αποσιωπώνται από 

την ΣΜΠΕ. 

6. Δεδομένου ότι μέχρι σήμερα δεν έχουν εισακουστεί από την Πολιτεία τα 

αιτήματα και οι θέσεις του Δήμου, προσκαλεί εκ νέου όλους τους 

τοπικούς βουλευτές -και ειδικά τους κυβερνητικούς- να συνταχθούν 

άμεσα και δημοσίως με τις θέσεις του Δήμου και να ενεργήσουν με 

συγκεκριμένες πράξεις για την ικανοποίησή τους. 

7. Στηρίζει- Εγκρίνει την εκπροσώπηση και τις θέσεις του Δήμου στις 

πρόσφατες συνεδριάσεις της Υποεπιτροπής Υδατικών Πόρων της 

Επιτροπής «Περιβάλλοντος της Βουλής των Ελλήνων» και του 

ΚΕ.ΣΥ.ΠΟ.ΘΑ. 

 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι τοποθετήθηκαν ως ακολούθως επί της ανωτέρω 

εισήγησης: 

1. Γκιών Κωνσταντίνος: ΝΑΙ στη εισήγηση. 

2. Γρίβα Ιωάννα: ΝΑΙ στη εισήγηση. 

3. Δημητριάδης Ιωάννης: ΝΑΙ στη εισήγηση. 

4. Κανατσίδης Γεώργιος: ΝΑΙ στη εισήγηση. 

5. Κανατσίδη Ελένη: ΝΑΙ στη εισήγηση. 

6. Καραμάνη-Μοσχογιάννη Κωνσταντίνα: ΝΑΙ στη εισήγηση. 

7. Κουτουζή Ελένη: ΝΑΙ στη εισήγηση. 

8. Μάνεσης Κυριάκος: ΝΑΙ στην εισήγηση. 

9. Μουτζουβής Κωνσταντίνος: ΝΑΙ στην εισήγηση. 

10. Παπαχρήστου Αναστάσιος: ΝΑΙ στη εισήγηση. 

11. Ροή Χριστίνα: ΝΑΙ στη εισήγηση. 

12.  Ροΐδης Κωνσταντίνος: ΝΑΙ στη εισήγηση. 

13.  Ρούσσος Ιωάννης: ΝΑΙ στη εισήγηση. 

 

Ακολούθησε η καταμέτρηση των ψήφων, η οποία είχε ως εξής:  

 
Αριθμός 

ψήφων 
Ονόματα συμβούλων 

ΝΑΙ  13 Γκιών Κωνσταντίνος, Γρίβα Ιωάννα, Δημητριάδης 
Ιωάννης, Κανατσίδης Γεώργιος, Κανατσίδη Ελένη, 
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Καραμάνη -Μοσχογιάννη Κωνσταντίνα, Κουτουζή 
Ελένη, Μάνεσης Κυριάκος, Μουτζουβής 

Κωνσταντίνος, Παπαχρήστου Αναστάσιος, Ροή 
Χριστίνα, Ροΐδης Κωνσταντίνος, Ρούσσος Ιωάννης 

ΟΧΙ -   

ΛΕΥΚΟ - -  

ΠΑΡΩΝ - -  

ΑΠΟΧΗ - - 

ΝΑΙ σε 

έγκυρη 

εναλλακτική 

πρόταση 

- - 

Μη-έγκυρη 

ψήφος 
- 

- 

 
 

 

Κατόπιν των ανωτέρω, το Δημοτικό Συμβούλιο: 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Εγκρίνει το ακόλουθο Ψήφισμα: 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Πόρου, μετά την πληροφόρηση που είχε η 

δημοτική αρχή για επίσπευση της διαδικασίας ίδρυσης της ΠΟΑΥ του 

Πόρου και σε συνέχεια της πρόσφατης κινητοποίησης σύσσωμου του 

λαού του Πόρου εναντίον μιας τέτοιας εξέλιξης, αποφασίζει τα ακόλουθα: 

1.  Επαναλαμβάνει το απόλυτο αίτημα του Δήμου Πόρου και της τοπικής 

κοινωνίας για άμεση αναστολή της διαδικασίας ίδρυσης ΠΟΑΥ στην 

περιοχή μας και για εξαίρεση του Πόρου από τον σχετικό σχεδιασμό 

που προβλέπεται στο Ειδικό Χωροταξικό Πλαίσιο των 

Υδατοκαλλιεργειών, όπως το αίτημα αυτό έχει εκφραστεί με τις υπ’ 

αριθμ. 52/2011, 47/2015, 121/2020, 150/2020, 108/2022 και 23/2024 

Αποφάσεις και Ψηφίσματα του Δ.Σ. Πόρου και σε συμφωνία με την 

υπαγωγή του Πόρου στο Πρόγραμμα «GR-ECO Islands». 

2. Αιτείται μέχρι την θεσμοθέτηση του Ειδικού Πολεοδομικού Σχεδίου των 

Δήμων Πόρου και Ερμιονίδας να μην γίνει καμία ενέργεια που να αφορά 
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χωροθέτηση ιχθυοτροφείων ή ΠΟΑΥ στον Πόρο. 

3. Διευκρινίζει ότι τα αιτήματα και οι επιδιώξεις του Δήμου περιορίζονται 

μόνο στην εξαίρεση του Πόρου από τον σχεδιασμό και δεν αφορούν 

εξαίρεση άλλων περιοχών, με δυνατότητα συμμετοχής του Δήμου 

Πόρου σε δράσεις άλλων Δήμων  που αντιδρούν στην δημιουργία 

ΠΟΑΥ στις δικές τους περιοχές. 

4. Εγκρίνει την συμμετοχή του Δήμου Πόρου στο Πανελλήνιο Δίκτυο για 

την Προστασία του Θαλάσσιου Περιβάλλοντος από τις Βιομηχανικές 

Ιχθυοκαλλιέργειες «Ακταία», με εκπρόσωπο τον Δήμαρχο. 

5. Τονίζει την ανάγκη απάντησης από το Υπ. Περιβάλλοντος του υπ’ 

αριθμ. 8300/28.12.2020 εγγράφου του Δημάρχου Πόρου με τίτλο 

«Μεθοδολογικά σφάλματα και ελλείψεις στο περιεχόμενο της ΣΜΠΕ για 

τον χαρακτηρισμό και οριοθέτηση ΠΟΑΥ στον Πόρο», ειδικά σε ό,τι 

αφορά την συνεκτίμηση στην περιβαλλοντική αξιολόγηση των 

στοιχείων της πραγματικής παραγωγής των ιχθυοτροφικών μονάδων 

του Πόρου από το 2009 έως το 2020, τα οποία και αποσιωπώνται από 

την ΣΜΠΕ. 

6. Δεδομένου ότι μέχρι σήμερα δεν έχουν εισακουστεί από την Πολιτεία τα 

αιτήματα και οι θέσεις του Δήμου, προσκαλεί εκ νέου όλους τους 

τοπικούς βουλευτές -και ειδικά τους κυβερνητικούς- να συνταχθούν 

άμεσα και δημοσίως με τις θέσεις του Δήμου και να ενεργήσουν με 

συγκεκριμένες πράξεις για την ικανοποίησή τους. 

7. Στηρίζει - Εγκρίνει την εκπροσώπηση και τις θέσεις του Δήμου στις 

πρόσφατες συνεδριάσεις της Υποεπιτροπής Υδατικών Πόρων της 

Επιτροπής «Περιβάλλοντος της Βουλής των Ελλήνων» και του 

ΚΕ.ΣΥ.ΠΟ.ΘΑ. 

 

Η παρούσα Απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 64/2025. 

 

Η πρόεδρος Η Γραμματέας Τα Μέλη 

Γρίβα Ιωάννα Κουτουζή 

Ελένη 

1. Γκιών Κωνσταντίνος 

2. Δημητριάδης Ιωάννης 

3. Κανατσίδης Γεώργιος 
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4. Κανατσίδη Ελένη 

5. Καραμάνη -Μοσχογιάννη Κωνσταντίνα 

6. Μάνεσης Κυριάκος 

7. Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

8. Παπαχρήστου Αναστάσιος 

9. Ροή Χριστίνα 

10. Ροΐδης Κωνσταντίνος 

11. Ρούσσος Ιωάννης 
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